
notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 18-04-2019

Om 19.35 uur opening voorzitter.

De Voorzitter heet iedereen welkom, in het bijzonder de projectmanagers van Provincie Overijssel.

De agenda is omgezet, punt 1.8 wordt naar voren gehaald, eerst doen de heren van de provincie 

het woord, waarna de vergadering zal verder gaan.

Willem Jan de Wolf, omgevingsmanager en Henry Uiterwijk, adviseur omgevingsmanagement

vertellen over hoe de werkzaamheden inzake de N377 in het werk zullen gaan.

Balkbrug zal als eerste worden aangepakt. Er zal altijd maar op 1 plek tegelijk gewerkt worden,

om een zo'n optimaal mogelijke verkeersdoorstroom te behouden.

Alle stakeholders/betrokkenen/aanliggende bedrijven zullen worden geïnformeerd.

Voorlopig blijven zij de contactpersonen, daarna zal iemand van de BAM dat zijn.

Alle informatie is ook te vinden op de website.

De heren geven aan dat er een andeelcompensatieregeling aangevraagd kan worden.

Er is een inloopspreekuur in De Wiekelaar in Oudleusen waar iedereen terecht kan.

Medio 2020 start uitvoering, het gehele traject zal van 2020 tot 2023 duren, in Balkbrug zal

men ongeveer een jaar bezig zijn met de werkzaamheden.

Het vrachtverkeer op het verkeersplein is wellicht nog een dilemma, hier zal de uitvoerder

nog op terug komen. Ze zullen contact leggen met betrokken bedrijven.

De aanwezigen uiten ook zorgen over de voetgangersbrug, hoe gaat dat voor ouderen zijn?

Dit zullen zij doorgeven aan de uitvoerder.

Over vrachtverkeer Friesland Campina/Van Werven/Buiter Beton kunnen zij nog weinig zeggen.

Hierover moeten ze nog met de gemeente in contact treden, maar ze zijn in ieder geval op 

de hoogte dat de bedrijven hierover in contact zijn met de gemeente.

1.1 de agenda is vastgesteld, met toevoeging de zondagopenstelling.

1.2 notulen 18-04-2018: punt 1.6: bestuursverkiezing niet tegelijk. Voorstel bestuur

om telkens 2 personen per keer af te laten treden. De aanwezigen stemmen

hier mee in.

Notulen zijn verder akkoord bevonden.

1.3 Mededelingen: Carinova heeft intrek genomen in oude Rabobank pand.

Nieuwe leden: Qualyvines en Uitvaartzorg Salland. De voorzitter heet hen welkom.

1.4 Financieel jaarverslag. De penningmeester ligt deze toe. Bijdrage Trefpunt is ietwat

onduidelijk hoe dit besteed wordt, dit jaar nog geen overzicht van ontvangen.

Dit zal er volgend jaar bij getoond worden.

De ALV 2018 bij Bootmodel; locatie was gratis en Bootmodel heeft de drankjes verzorgd.

Kascommissie Pieter Dragt en Theo Logtenberg hebben kascontrole gedaan en deze

akkoord bevonden. Nieuwe kascommissie wordt vastgesteld: Pieter Dragt en

André Aufderhaar.

Atlas Sport geeft het bestuur een compliment voor het duidelijke overzicht en

de lage kosten.

Het lidmaatschap zal per 2019 € 150,- bedragen. Alle bijeenkomsten zijn dan gratis

m.u.v. het jaarlijkse uitje, hiervoor geldt een eigen bijdrage. Alle bijeenkomsten

zijn gratis voor 2 personen per bedrijf, meerdere personen per bedrijf betalen 

een bijdrage.

1.5 Wilfred Klos van de Dierenartsen Combinatie Balkbrug/Nieuwleusen stelt zich 

voor middels een diapresentatie.

1.6 A Website BOV. Deze is verouderd. Halte2 is benaderd om een nieuwe opzet te maken.

1.6 B Zondagopenstelling. Aanwijsbesluit per april 2019 10 zondagen, deze dagen zijn



voorgesteld door Ellermann Tuinmeubelen en Welkoop. De supermarkt is elke

zondag geopend van 13.00 tot 17.00 uur.

1.7 Katingerveld. Kavelverkoop verloopt prima.

Vrachtverkeer Friesland Campina/Van Werven/Buiter Beton ontsluiting via 

Katingerveld? Gemeente gaat in gesprek met betrokken bedrijven.

Poller Katingerveld is geplaatst. Bussen en hulpdiensten kunnen er langs.

Tijdens werkzaamheden Balkbrug zal verkeer Zuidwolde hier ook niet over gaan

maar via de Meppelerweg.

1.9 Rondvraag:

Lydia geeft aan dat de BOV graag nieuwe kerst/sfeerverlichting wil. De kosten zijn 

erg hoog. Wil iedereen meedenken hoe we dit kunnen aanpakken? Wellicht meedoen

met Rabo Clubkasactie?

1.10 De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur.


